
 
 

The Greater Kansas City Chinese Christian Church 
堪城華人基督教會 

 
主日崇拜程序 

二零一一年九月二十五日 

September 25th, 2011 
 
 

會牧:  馮國光弟兄          領會:   周涵鍔弟兄 

司琴:  洪彭獻心姊妹          翻譯:   王德南弟兄 
 
宣召 詩篇 100:1-2 眾坐 

Call to 
Worship Psalms 100:1-2 Seated 

   
詩歌  #2 聖哉，聖哉，聖哉 眾立 
Hymn Holy, Holy, Holy Standing 
   
禱告  眾立 

Prayer  Standing 
   
讀經 馬可福音 14:1-9 眾坐 
Scripture Mark 14:1-9 Seated 
   
詩歌  #198 我歌頌你 眾坐 
Hymn I Sing of Thee Seated 
   
信息 作一件美事 趙約翰牧師 

Message Do a Beautiful Thing Pastor Zhao 
   
詩歌 #303 將你最好的獻與主 眾立 

Hymn Give of Your Best to the Master Standing 
   
禱告  眾立 

Prayer  Standing 
   
報告  眾坐 
Announcement Seated 
 

 

作一件美事 
Do a Beautiful Thing 
馬可福音 (Mark.) 14:1-9 

 

一、一件美事 (A Beautiful Thing) 
 

 

 

 

 

 

 

二、盡其所能 (Give of Your Best) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

報告  Announcement 
1.  歡迎初次來到本堂聚會的弟兄姊妹與朋友。 

Welcome brothers, sisters and friends who join our worship for the first time. 
2.  主日学開始前有晨禱聚會，請弟兄姊妹參加為主日崇拜禱告。 

Please join our prayer meeting in the sanctuary before Sunday school. 
3.  教會禱告聚會每禮拜三晚 7:30-9:00 在本堂舉行。 

Our church weekly prayer meeting is from 7:30 to 9:00 on Wednesday night. 
4.  查經聚會每禮拜五晚 7:30-9:30 分為北區，南區，東南區，高中組﹐歡迎弟兄姊妹與朋

友們參加。Bible study groups will include the Northern, Southern, South-Eastern, and 
Youth groups. Welcome to join any one of the above groups every Friday from 7:30 pm to 
9:30 pm. 

5.     九月二十五日 (本周日) 晚，戴繼宗牧師在 Hillcrest Church 釋放信息“專業的服事，信

仰的宣告”(中文講道，英文翻譯)。Dr. James Hudson Taylor IV will preach at the 
Hillcrest Covenant Church on 9/25 (6:30pm) “A Profession of Faith Through your 
Profession” in Chinese with English translation. 

6.     清潔服事: (本主日) 王德南弟兄和董振富弟兄家;  

          (下主日) 酈一明弟兄和文智暉弟兄家 

Cleaning Service: (This Sunday) Tony Wong and Joseph Dong’s families;  
   (Next Sunday) Yiming Li and Zhihui Wen’s families 


